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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Uw schriftelijke vragen beginnen met de volgende inleiding: “Dinsdag 8 februari 2022 stond tijdens 
de domeinvergadering Economie en Cultuur de ateliersessie circulaire economie en duurzaamheid 
op de agenda. Tijdens deze ateliersessie heeft een vertegenwoordiger van Zuyd Hogeschool 
gesproken over circulaire economie en de rol van de mensen met een mbo-diploma en mensen die 
lager en hoger opgeleid zijn. Ze gaf aan dat hoger opgeleide mensen ontwerpen en kijken naar een 
businessmodel en dat mensen met een mbo diploma dienen te repareren, beheren en zorgen voor 
onderhoud dienstverlening. Dit terwijl er ook mbo-opleidingen zijn waarin het ontwerpen een 
belangrijk onderdeel van de opleiding is.” 
 
Vraag 1: 
1. Bent u als wethouder Economie, (EU)regionalisering, Wonen en Sociale Innovatie het met ons 
eens dat dit zorgt voor stigmatisering? 
 
Antwoord 1: 
De externe spreker heeft breder over circulaire economie en wat het betekent voor de 
opleidingsprogramma’s van verschillende opleidingen gesproken. Ze heeft in dit kader over praktisch 
geschoolden gesproken. Wij betreuren het dat u de gekozen bewoordingen als stigmatiserend 
ervaart. 
 
Vraag 2: 
Dienen daarom niet alle onderwijsinstellingen, denk aan mbo, hbo en wo, bij het organiseren van een 
aterliersessie/informatiesessie waarin punten besproken worden waarin het onderwijs aan bij kan 
dragen, uitgenodigd te worden voor een toelichting? 
 
Antwoord 2: 
Deze atelier sessie is op initiatief van de raadsleden mevrouw Hermens en de heer Gardien 
georganiseerd. De invulling van de ateliersessie is met mevrouw Hermens en de heer Gardien 
besproken. Mevrouw Dr. D. Twardy, is docent onderzoeker bij het lectoraat Innovatief Ondernemen 
van Zuyd Hogeschool met een focus op circulaire economie. Zij is als deskundige gevraagd een 
presentatie over circulaire economie te verzorgen in de ateliersessie. De opzet van de atelier sessie 
was niet om alle onderwijsinstellingen uit te nodigen voor een presentatie maar een algemene 
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inleiding over circulaire economie te geven, twee bedrijven die circulair werken en het circulaire 
programma van de gemeente zelf toe te lichten.  
 
Vraag 3: 
Het college van burgemeester en wethouders bij dient te dragen aan de gelijkheid van iedereen in 
Maastricht en stigmatisering dient te voorkomen? 
 
Antwoord 3: 
Dit onderschrijf ik volledig. 
 
 
 

 


